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Jedná í zahájil pro f . Kodým, který přivítal všechny příto m

né a podal náv rh na změnu prog ramu~ přeř zení bodus t'kaj í íh o 

se hodnocení časopisu Cs . pqycholo ie na za čátek jednání zor a· 

nizačních důvodů . Přítomní členové Rady s t0uto změnou vy lov li 

souhlas . 

Dre Langová , výkonná red aktorka čaq o pi u Čs . psycholo ie 

pak zhodnotil a výRl edl:y prá ce časopisu és „ psychologie v eouvis 

1o8 ti 8 JO~ výr ocím jeho činno s ti. Dr . Langová ve svém vystoup e í 

prov edl a podrob nou ana lýzu ob s ahu čas opisu z hlediska jeho příno 

su k i deolo gi ckému působení a ro z šiřování aktuálního stavu poznat 

kové základny v čs. psycholo gii. V di ek us i k to muto bodu post pně 

vysto upili: 

- dr. Hlavsa ( s náv r hem na zpracovávání dlouhodobějších programů 

práce re dakční rady), 

- doc. Blahuš (s doporučením na pokračování v di~kusi ohledn ě ap.Li ~ 

kace mate matických metod v psychologii) 9 

prof Q Mik š ík (s výzvou k větší aktivitě časopi s u směrem k šir, ·;~é 

ps ychologi cké veřejnoE t i a s doporučením na více prostoru pro 

odborné diskuse)~ 

Dre Langová a profe Kodým poděkovali jménem reda kční r ady~ 

podněty ke zkvalitnění práce časopisu a zaujali sta novisk o k rz1~e~ 

sen'm námětůme 

V další části jednání pak dr. Kebza seznámil při.tomné 2 ._la'/ 

ními body Zprávy o činnosti ústavu za r~ 1985 V disk usi k t omuto 

bodu postupně vystoupili: 

- prof , Kodým (s doplněním a upřesněním některých údajů.)~ 

- dr r. Hlavsa (s konstatováním, že nadále vzrostl ko ... _takt s př~~ ... -z 

nými vědními obory a různými oblastmi společenské praxe) ~ 

- prof Pav11·ca ( v ' , 1 ° ' , , t doncruce ··1 
• s ocenenim vys edku prace us avu a s , t-' · 

~ v~t ší integraci poznatků, jež by směřovaly ke kompl exLínu 1 

sen1 zadaných problémů), 
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_ do • Sob tka (s doporučením k integraci poznatků ~a v , 
"' ,, ..., • u ze ny c h :r _ 

'mi prse išti v CSSR a s duraz e m na zreJmou užiteč os . z 

vání výzk , ch ks pac i t v ČSSR na řešení gl ob áln ích spole~e o o -

qk 'cb pr blémů) , 
prof . Linha r t (s doporučení nadále posilovat tendenc -e ak uá ní 

ho reagování ne souč a sné potřeby spole čnost i a s po ázání 
po řebu rozvoje s ouvisejících metodologických pro blémů) , 

a 

_ rof' . ~rrikš ík ( s poukázáním na potřebu analýzy řešení klíčov „ ch 

problémů dneška a s doporučením na intenzifikaci tematick _'c 
okruhů rá ci výzkumného prog r amu ústavu) , 

dr . Kotásková (k otázce uživate l ství , s návrhem ne even t . ož 
no s t převz e tí zada vatelství a ga r ance řešení int er disci pl i nár 
ní ch probl émů příslušnými mi n i s ter s tv y) , 

_ pro f . Mik š ík (s pouká zá ním na ne mož nos t sl učování re zortní O a 

základ níh o výzk umu), 
- prof. Jano ušek (k převzetí garance ře š ení v ýzkumr.jch "kolů in· _ 

sterstvy, je ž považuje spíše za perspektivní, ne ž současné ře~e 

ní), 
- doc. Gebhart (k některým aktuálním problémům přev á d ění v ' sle 

základního výzkumu do praxe), 

- doc. Sobotka (k problematice infor movanosti Juživate lů o ne·d 0 le 
žitějších výsledcích úetavu), 
doc. Velehradský (s důrazem na nutnost zapojení uživat e lů d v 

re -

šení úkolu od samého počátku), 

- prof. Linhart (s návrhem na oficiální institucionali zac i s~ol -
práce ústavů ČSAV a rezortních ústavů), 

- doc. Gebhart (se stručnou analýzou hlavních východise k sp l upr á 

ce PsÚ ČSAV a VÚPs), 
- dr. Kebza (se stanoviskem k podnětům a námětům prof. i kšík a , 

doc. Sobotky -, prof. Linharta) • . 

Výsledky jednání v rámci tohoto bodu shrnul prof. Kodým, kt erý za 
ujal stanovisko k vzneseným podnětům a poděkoval vše m úcas tník

0 

diskuse. 
/ 

V rámci dalšího bodu jednání ~ak info~movsl dr. Bla zek O pr -
pravách 5. PMK a dr. Kotásková o přípravách Mezinárodní l etní s~ -

ly vývojové psychol~gie. V diekusi k tomuto bodu postupně v _Qt 
pili: -
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- d c. ebhart (s dotazem na zařazení t~ 
o azek patologické ho do rogramu Letní školy), "Ývoje 

oc. Blahuš (k problematice vybavení účastníků Let , ~ 
st ro·ovou a výpočetní technikou), ni skaly Pfí-

- prof. Pavlica (k některým finančním otázkám souvisejícím 
ferencí a Letní školou), a kon-

- doc. Gebhart (k možnostem úhrady účastnických poplatků), 
- dr. Hlavsa a ·prof. Mikšík (s kritickými připomínkanu· k~. 

cinnos i programo é komise 5. Pl\iiK) • 

Prof. Kodým shrnul výsledky jednání v rámci tohoto bodu a poděko
al přítomnjm za vznesené podněty. 

rámci bodu "Různé" informovala dr. Sedláková přít m.né č e
n Rady o přípravách řešení SdÚ IX-6-4/4-1 SPZV a jeho výstun u _ 
psychologickém výKladovém slovníku. V diskusi k tomuto bou~-
e oupili: 

prof. Janoušek (s vyjádřením podpory řešení tohoto úkolu a s I 

0ručení na požadovanou vysokou odbornou úrove~ a pok d ž 
větší rozsah této práce), 

- doc. Blahuš (s dotazem na zařazení problematiky matematickýc • 
etoa, v~početní techniky, matematfcké psychologie atd. do př•

pravo aného slovníku), 

- prof. - ikšík (s oceněním celkového záměru a s výzvou k co ne·-
širší spolupráci). 

Dr. Sedláková a prof. Kodým zaujali stanovisko k vzneseným az 
a připomínkám, prof. Kodým poděkoval všem přítomným za ak iv í 
účast a jednání Rady ukončil. 

Zapsal: PhDr. Vl. Kebza 


